
Nyt om bålpladsen 

 
De sidste par år har vi haft mange problemer med meget røg og vanskelig 

afbrænding af Skt. Hansbålet: 

Derfor: KUN tørt træ på pladsen fra 1.- 15. juni 

Intet grønt hækaffald ! 

Vi prøver dette i år. Hvis der stadig er problemer, bliver bålet fremover 

tilrettelagt af Viggo med tørt træ – altså desværre ikke med træ tilført af 

grundejere! 

 

   Hilsen bestyrelsen  


